
 

 

 

Schagen, 15 maart 2021 

Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Schagen 

Betreft plan MER  Pallas 

Geacht College, 

Op 11 maart 2021 heeft de minister van Medische Zorg en Sport, mevrouw Tamara van Ark  

een brief gestuurd naar de Tweede Kamer over de leveringszekerheid van medische 

isotopen. Ik wil u lezing van deze brief trouwens graag aanbevelen. 

In deze brief wordt over Pallas gemeld:  

“ Tijdens de ontwerpfase bleek dat het oorspronkelijke ontwerp van ICHOS moest worden 

aangepast aan de gestelde veiligheidseisen. Het aangepaste ontwerp vertaalt zich onder 

meer in een (veel) zwaardere en complexere fundatie een robuuster reactorgebouw. Dat 

leidt tot een veel langere bouwtijd en meer arbeidsuren. Dit heeft de kostenraming fors 

opgedreven. In het kader van de veiligheid zijn er maatregelen genomen die de installaties 

voldoende moeten beschermen tegen o.a. overstromingen, aardbevingen, tsunami’s, 

vliegtuiginslagen, aanslagen, stroomuitval en andere incidenten”.  

Daarom mijn vragen. 

Zal dit ingrijpend aangepaste ontwerp leiden tot een nieuwe aanvraag Plan MER?  

Zo nee, waarom niet?  

Zo ja hoe ziet die planning er nu uit? 

Bij voorbaat mijn hartelijke dank voor de antwoorden. 

 

Friso Teerink, voorzitter fractie Duurzaam Schagen. 

 


